

# Møtereferat

**Møte:** AU Nord

**Tid/Sted:** Fredag 24. juni kl 11.00 – 14.00 – Teams

**Til stede:** Bjørn Arne Skoglund, Ola Johansen, Bente Børsheim, Sissel H. Johansen, Håvard Knygh, Sunniva Skogan, Merethe Sund, Christer Skreslett, og Magne Trondmo. Lena Steinslett (leder reg valgkomité) på sak 5.

**Forfall:** Sverre Hågbo

**Kopi til:** Varamedlemmer AU, Tor Olav Brandtzæg

**Referent:** Magne Trondmo

Malvik 01.07.2022

---

Sak nr.	Emne	Ansvar
---------	------	--------

---

1	<b>Referat fra forrige møte</b>	
---	---------------------------------	--

Det er sendt brev til styre/adm. i f.t. å få muligheten til å kjøre 2-dagers RU-møte i Nord-Norge både vår og høst. Det har ikke kommet svar på dette.

Ellers ingen kommentarer til referatet.

---

2	<b>Orientering fra styret</b>	
---	-------------------------------	--

Merethe orienterte fra siste styremøte, og refererte bl.a. til nylig presenterte regnskapstall for første tertial.

- Dialog med Telespor. Bjellene skal nå fungere langt bedre.

Spørsmål/kommentarer:

- Nedgang i salg av hvitt kjøtt fordi vi har hatt for lite råvarer (utfordringer med sykdom på foreldredyr)
- Er ikke resultatet på mange måter et resultat av måten Nortura drifter på? Vi har vel bl.a. kjørt prisene mer opp enn det vi greier å ta ut i markedet
- Merkelig at NBL ikke ønsker regulering på egg

---

3	<b>Orientering fra tilførsel/rådgivning</b>	
---	---	--

Christer orienterte:

- Hverdagssamvirket fungerer greit – til tross for en del utfordringer
- Livdyr noenlunde ajour
- Bra opplegg rundt tilførselsarbeid/besøk
- Ny medarbeider begynner delvis fra august – fullt fra nyttår. Stasjonert i Målselv i første omgang. Område Målselv og nordover
- Hanne M Hjerpbakk skal ut i permisjon. Arne Flatmo skal vikariere
- Slaktewebben savnes veldig. Bidrar til at det er utfordrende å få ut data. Det meste tar lengre tid.
- Smågrisunderskudd, spesielt spf. Ser utfordrende ut framover. Skal vi komme ovenpå her, må det bygges nytt.

Spørsmål/kommentarer:

- Hva tenker vi framover mht. utfordringene på gris?
  - Burde ideelt sett fått flere kombinertprodusenter. Det er imidlertid utfordrende Byggekostnader.
-

#### 4 Orientering fra fagutvalg/ansvarskretser/landbruksråd

Håvard (gris):

- Skulle hatt fysisk fagutvalgsmøte i juni. Det ble avlyst. Ikke hatt møte siden siste AU-møte
- Hattfjelldal: Inntransport småfe utenom sesong. utfordring at sjåførene ikke vil hente når det er få dyr. Vurderer å anskaffe en egen henger i område – og samle dyr på denne.
  - Christer er i dialog med fagsjef inntransport rundt dette **Christer**
- Hattfjelldal: Profilerings. Ønsker profiltstyr som henger sammen med produkter som faktisk finnes i den lokale butikken (eks byggedager)
- Hattfjelldal: Avregning livdyr – kommer på feil år. Skal gi utfordringer i f.t. de som slutter, blir trygdet e.l.
  - Er en reell utfordring, som har økt på etter dataangrepet. **Christer**
- Bindal: Fristen og tålmodigheten i f.t. fjerning av NN-trekket har gått ut. Nå må det handles.
- Bindal: Angusavtale i Nord – er det noe som skjer? **Christer**

Sunniva (småfe):

- Hatt fysisk fagutvalgsmøte
- Positivt at Norgesgruppen tar inn gilde framfor emv på enkelte produkter
- Vekst og lite lager
- Slaktewebben savnes veldig
- Produksjonsregulerende tiltak
- Savner lam i en del produktserier

Sissel (egg):

- Har hatt fysisk møte
- Stor utfordring m overproduksjon. Førtidssklaktning
- Verdikjedeplan

Bjørn-Arne

- Årssamling i NN-landbruksråd. Bjørn-Arne gjenvalgt til leder
- Kommet 17 mill gjennom jordbruksoppjøret til arktisk landbruk. Foreløpig usikkert hva dette skal brukes til

Spørsmål/kommentarer:

- Snakker fagutvalg småfe noe rundt geit?
- De som skal stå på stand burde hatt et «kit» i f.t. profilering (jfr tineambassadører)
- Profilering. Foreslår utdeling av jakker e.l. på neste RU-møte **Magne**

---

#### 5 Representasjon fra Nord i årsmøter

AU ønsker å formidle følgende til regional valgkomité:

- *Antall varautsendinger*  
Det er kun 4 varautsendinger til årsmøtet. Det burde vært f.eks. 6.
- *Gjennomgående representasjon*  
Den/de som innstilles som årsmøteutsendinger (i tillegg til AU-repr.) bør primært

ha annet tillitsverv, slik at den/de har gode forutsetninger for å ha god oversikt over «hva som skjer»

Leder i regional valgkomité (Lena Steinslett) var med på denne saken, og tok med seg signalene til regionalvalgkomité

---

## 6 Evt innkomne saker fra kretsene

Se under sak 4

---

## 7 Oppfølging av kretsutvalg – planer for høsten

Herunder fastsetting av nytt Teamsmøte med kretsutvalgene?

- Fastsetter nytt møte etter ferien

AU-repr. oppfordres til å holde jevnlig kontakt/dialog med ansvarskretser (primært kretsledere)

---

## 8 Oppfølgingsaker

### Kadaverordning Finnmark

- Det er informert om at trekket fjernes. Fått en del telefoner med kritikk, men har roet seg litt.
- Det kan godt være dette dukker opp som en sak på RU-møtet til høsten.

### Gilde Nord-Norsk

- Lammepølsene er nå å finne i en del butikker også utenfor Nord-Norge.
- Bjørn-Arne har nylig deltatt i nytt møte med adm. rundt dette. Er fortsatt ikke fornøyd med måten Gilde NN håndteres på.
- Asko har utfordringer med å få tak produkter - samtidig som det sies at det ligger varer på lager som går ut på dato. Har ikke fått noen forklaring på hvordan dette kan henge sammen.

### Vedtak:

AU skriver et brev til styret ang. dette. Må da skrives ut fra den informasjonen AU sitter med. Sendes til det enkelte styremedlem.

Bjørn-Arne

### Spørsmål/kommentarer:

- Ligner veldig mye på det som skjedde rundt Vega-grisen. Virker helt klart som om det er noen i vårt egen system som motarbeider oss.

---

## 9 Planlegging av 2 dagers AU-møte 310. – 31. august

Brønnøysund/Vega er et alternativ. Den største utfordringen er «logistikken». Det er litt kronglete mht. geografi og reising.

Et alternativ kan være å legge møtet til Rudshøgdaområdet – og inkludere en omvisning der.

Magne sjekker litt rundt dette dialog med Bente/Håvard/Bjørn-Arne

---

## 10 Eventuelt

### Nord-Norgestrekket (Ola)

- Vedtak i RU
- Styreleder som har lovt å ta tak
- Spilt inn til jordbruksforhandlingene – gikk ikke gjennom

- Hva som kommer ut av de pengene (17 mill) som ble avsatt til nord, er mye opp til oss selv. Burde vi involvere kretsutvalgene i dette.
- Hva er veien videre rundt NN-trekket? Legges den nå død, eller blir det jobbet videre med saken?

Ola sender en e-post til styreleder og ber om noen vurderinger fra henne.

Ola

Styreleder er nødt til å komme med et standpunkt i f.t. hva vi gjør rundt NN-trekket. Saken kommer til å bli bragt på bane igjen av eiere og tillitsvalgte.

---